

REFERAT AFD. 6, Elstedhøj

Dato: 03-10-2023



DELTAGERE

Jette Holgersen
Søren Thing
Brian Moos Lindberg
Trine Niebuhr
Arne Strange, Team Nord

AFBUD

John Noer
Claire Nielsen og Vini V. Poulsgaard, Nøglen

REFERENT

Jette

Da John Noer var forhindret i at deltage i mødet, afventer afdelingsbestyrelsen med at konstituere sig til næste møde, som afholdes tirsdag den 7. november 2023.

	Referat	Ansvar
1. Godkendelse af referat fra møde den 4-9-2023	Godkendt ved udsendelse	JH
2. Orientering til / fra inspektør/varmemester Afdelingsmødet Infomødet Fjernelse af blomsterkasser på P-pladserne Markvandring Knallertrum Affaldssortering/genbrugsstation - containere	Arne orienterede om, at gulvet i afdelingsbestyrelseslokalerne udskiftes efter efterårsferien. Så der skal sættes sedler på eventuelt inventar, som vi ønsker at skille os af med. Brian er kontakt-person mht. oplåsning af skab inden flytning af dette. Vi mener ikke, der er noget, vi vil af med. Arne fortalte også, at der stadig er problemer med udebelysningen, som ikke slukker/tænder, så der er folk på det.	Brian Mike, Jacob og Arne

	På grund af de store regnmængder i går, så er der kommet vand i flere kældre. Arne har sat Mike og Jacob på med hensyn til info. Arne oplyste også, at der er ansat en vikar indtil årets udgang, men man håber på at kunne beholde vedkommende, da Team Nord er presset på bl.a. afstand mellem afdelingerne.	Arne, Jacob og Arne
	Arne fortalte også kort om ændringerne i den grønne pleje, som ikke længere kun skal være udliciteret.	Jacob
	Sønderskovvej får opstillet kuber til affald meget snart, og Søren ville gerne have dem placeret ved indkørslen op mod tennisbanerne, hvis det kan lade sig gøre. Jette spurgte, om vi kan beholde alle vores containere i genbrugsstationen, og det mente Arne, vi kan. Det kan være en mulighed at flytte dem op, hvor skraldesuget er pt, når det engang i foråret bliver nedlagt.	Mike, Jacob, Arne
	Brian spurgte ind til hegn med hensyn til tidsplan. Arne kunne fortælle, at de steder, hvor der mangler	Elizabeth, Jacob

	hegn, er de blevet bestilt hjem. Kunne vi muligvis få en tidsplan for, hvornår man går i gang med udskiftning af sidehegn. Vi går ind for, at de blomsterkasser i jern, som står ud mod Sønderskovvej, bliver fjernet sammen med hegnene. De øvrige kasser vil være en vurdering. Kan vi evt. sælge kasserne, der bliver fjernet, da de sikkert kan give lidt penge i afdelings kasse. Trine spurgte ind til knallertrum, da reglerne åbenbart ikke er ens for brug af disse. Kan vi få forklaret, hvordan reglerne er for disse rum, og hvorfor de ikke længere må bruges til knallertrum. Er det brandmyndighederne eller hvad? Markvandringen blev desværre aflyst, men vi foreslår en ny markvandring i forbindelse med vores næste møde den 7. november 2023 kl. 16.00, hvis Mike kan den dag. Arne kunne også oplyse, at der har været politi på besøg i nogle af vores kældre,	Mike, Arne, afd.best.
--	---	--------------------------------------

	og man har her fundet nogle genstande, som er taget med. Brian foreslog, at der kunne sættes nye cylindre i vores hoveddøre, da det er en meget dyr løsning, vi har nu, når man skal have en lås omkodet. Brian laver et forslag til næste afdelingsmøde. Efter dette punkt forlod Trine mødet.	Brian
3. Krav/ønsker til drifts- og vedligeholdelsesplanen	Intet	
4. Orientering fra formanden a. Nyt fra OB/administrationen b. Nyt fra grundejerforening c. Nyt fra fællesråd d. Diverse	Intet	
5. Nyt fra udvalg/klubber/foreninger og det boligsociale arbejde	Intet	
6. Igangværende/kommende projekter og arrangementer	Intet	
7. Indkomne breve og ansøgninger	Intet	
8. Bevillinger	Intet	
9. Eventuelt	Intet	
10. Næste møde afholdes tirsdag den 7. november 2023 kl. 17.00. Nærmere besked hvis vi skal på markvandring. Afbud meddeles til formanden.		